



**JABATAN AKAUNTAN NEGARA MALAYSIA  
NEGERI PULAU PINANG**

Tingkat 42,  
Kompleks Tun Abdul Razak (KOMTAR)  
10000 PULAU PINANG

Tel: 604-255 5500 – 507 (8 Talian)

Faks: 604-255 5577

e-Mail : [pneg\\_png@anm.gov.my](mailto:pneg_png@anm.gov.my)

Laman Web:

<https://penang.anm.gov.my>

Ruj. Kami : ANM PG.500/6/Jld.2(16)

Tarikh : 08 Mei 2024

**KETUA-KETUA JABATAN PERSEKUTUAN  
NEGERI PULAU PINANG  
KETUA-KETUA PUSAT PEMBAYAR GAJI**

YBhg.Datuk/Dato'/Tuan/Puan,

**PENGEMASKINIAN NOMBOR CUKAI PENDAPATAN PEGAWAI DI PUSAT  
TANGGUNG JAWAB (PTJ) BAGI TAHUN 2024**

Dengan segala hormatnya saya merujuk kepada perkara di atas.

2. Untuk makluman, LHDN telah menukar nombor cukai pendapatan kepada Nombor Pengenalan Cukai (TIN) bermula tahun 2021 secara berperingkat. Nombor TIN akan diberikan kepada individu warganegara yang berumur 18 tahun dan ke atas. Oleh itu, semua pegawai kerajaan akan mempunyai nombor TIN. Semua urusan percukaian akan menggunakan nombor TIN tersebut.

3. Sehubungan dengan itu, YBhg.Datuk/Dato'/Tuan/Puan dikehendaki untuk menyemak dan memastikan ketepatan nombor TIN dan data pegawai setelah Pejabat Perakaunan selesai memuatnaik nombor TIN pegawai yang terlibat bagi perubahan gaji bulan Jun 2024. **Sekiranya terdapat ralat atau keperluan mengemaskini maklumat peribadi pegawai, mohon Pusat Pembayar mengemaskini maklumat terbaru dengan kadar segera.** Justeru itu, jika terdapat percanggahan nombor TIN, pegawai dikehendaki untuk menyemak nombor TIN dengan pihak Lembaga Hasil Dalam Negeri (LHDN).

4. Bersama-sama ini dilampirkan Borang Mengemaskini Maklumat Peribadi Bagi Tujuan Pengiraan Potongan Cukai Bulanan (PCB) seperti di Lampiran A dan Tatacara Kunci Masuk *Schedular Tax* (IT0198) seperti di Lampiran B untuk tindakan seterusnya. Sehubungan dengan itu, adalah menjadi tanggungjawab YBhg.Datuk/Dato'/Tuan/Puan untuk mengemaskini nombor cukai pendapatan dan maklumat peribadi pegawai jika terdapat perubahan. **Jabatan ini tidak akan bertanggungjawab bagi sebarang kehilangan dan kerugian yang timbul akibat kegagalan pihak YBhg.Datuk/Dato'/Tuan/Puan mematuhi arahan tersebut.**

Sekian, terima kasih.

**"MALAYSIA MADANI"**

**"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"**

***"Memperkasa Budaya Inovasi Pendigitalan"***

Saya yang menjalankan amanah,

**(MAZIAH BINTI MUSA C.A.(M))**

Pengarah

Jabatan Akauntan Negara Malaysia

Negeri Pulau Pinang

folder unit gaji/Buletin2024/Cukai Pendapatan 2024